Тест по теме “Grodno State Medical University”
Максимальное количество баллов 100.
1. Исправьте ошибки в написании слов (максимальное колич. баллов- 8):

depatment, forein languages, corses, fysicians, deen’s office, eqipment,  doctor of siences, reserch work
2. Подберите синонимы к следующим словам и выражениям (10):

       higher educational institution, to be admitted to the University, lecturer, term,

       to give a lecture, grade, scholar, pro-rector, hall of residence, lesson.  
3. Заполните пропуски подходящими по смыслу словами (9):
1. … of  the University is called the rector.
2. The Grodno State Medical University has a highly qualified … .

3. The period of … lasts 6 years.

4. The medical students start their clinical training in the … year.

5. All the clinical … are located in different hospitals of our city.

6. The … year is divided into two terms.

7. At the patient’s bedside the students acquire different practical … .

8. The students who have missed classes have to present a … from the … office.

4. Вставьте вместо пропусков необходимые предлоги, где это необходимо (13):
1. He teaches … the Department … Surgery.
2. My sister entered … the Medical University … last year.

3. Professor Smirnov graduated … the Academy … 1985.

4. Now he is a lecturer … Biochemistry.

5. There are usually 3 double periods a day … the time-table.

6. Many departments have scientific societies supervised … highly qualified specialists. 

7. The person responsible … the running … the department is called the head … department.
8. Each faculty is divided … a number … departments.
5. Переведите предложения ( из расчета 3 балла за правильное предложение):
1. Я занимаюсь на дневном отделении.

2. Мой друг окончит университет через 6 лет и получит специальность врача.

3. В конце семестра мы сдаём экзамены и зачёты.

4. Университет готовит высококвалифицированных специалистов.

5. Посещение лекций и практических занятий обязательно в нашем университете.

6. Дайте краткую информацию о своём университете, используя следующие ключевые слова и выражения ( в 15 предложениях, из расчета 3 балла за правильн. предложение):
	· to be founded
	· subjects

	· faculties
	· to acquire

	· to be qualified as
	· the knowledge of 

	· to be divided into departments
	· skills

	· academic staff
	· terms

	· buildings
	· double periods

	· well-equipped
	· attendance

	· the period of studies
	· post-graduate training


